
Протокол № 1                                                                                                   

загальних зборів (конференції)  

Харківської загальноосвітньої школи I-III ступенів № 100 

 ім. А.С.Макаренка Харківської міської ради Харківської області 

                                                                                         

 від  16 серпня  2022  року 

м. Харків 

Усього присутніх: 41 чол. 

 

Процедура вибору  голови та секретаря, лічильної комісії загальних 

зборів (конференції). 

Павленко О.М. запропонувала обрати головою Шевцову Н.В., секретарем 

зборів- Морозову В.О., лічильної комісії – Залозну С.П., Колган В., Богдан 

І.В. 

Учасники конференції проголосували за внесені кандидатури: за – 41 осіб, 

проти- 0 осіб, утримались - 0 осіб 

Голосування проводилось відкритим способом. 

 

УХВАЛИЛИ: 

1. Обрати Шевцову Н.В.  головуючою на зборах, Морозову В.О. – 

секретарем, лічильна комісія- Залозна С.П., Колган В., Богдан І.В. 

 

Порядок денний: 

1. Про звіт директора щодо роботи школи в 2021/2022 навчальному році. 

Ткач В.В. 

2. Про затвердження напрямків роботи на 2022/2023 навчальний рік. 

Шевцова Н.В. 

3. Про голосування щодо оцінки роботи директора за 2021/2022 навчальний 

рік. 

Шевцова Н.В. 

4. Про прийняття рішення конференції. 

Шевцова Н.В. 

 

                                                                      

1. СЛУХАЛИ: 

Ткач В.В., директора школи, яка ознайомила присутніх з роботою школи в 

2021/2022 (текст доповіді додається до протоколу). 
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ВИСТУПИЛИ: 

Гребенікова М., Колган В., учениці 11-А класу, які розповіли про організацію 

роботи учнівського самоврядування, участь учнів школи в олімпіадах, 

турнірах, конкурсах. Подякували адміністрації за підтримку. 

Залозна С.П., голова об’єднання батьків учнів, розповіла про співпрацю 

батьків та адміністрації школи.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

Шевцову Н.В., яка ознайомила присутніх із напрямками роботи на 2022/2023 

навчальний рік.  Запропонувала провести голосування щодо їх затвердження.  

Голосували: за- 41 чол., проти- 0 чол., утримались- 0 чол. 

 

УХВАЛИЛИ: 

2.1. Затвердити напрямки роботи закладу на 2021/2022 навчальний рік. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Шевцову Н.В., яка запропонувала проголосувати про оцінку роботи 

директора за 2021/2022 навчальний рік. Вважати роботу директора школи 

задовільною. 

Голосували: За 41 чол., проти 0 чол., утримались 0 чол. 

Порушити клопотання перед Управлінням освіти адміністрації Київського 

району Харківської міської ради про моральне та матеріальне стимулювання 

роботи директора школи Ткач В.В. за результатами роботи в 2021/2022 

навчальному році. 

Голосували: за- 41 чол., проти- 0 чол., утримались- 0 чол. 

 

УХВАЛИЛИ: 

3.1.Визнати роботу директора Ткач В.В. в 2021/2022 навчальному році 

задовільною. 

3.2.Порушити клопотання перед Управлінням освіти адміністрації 

Київського району Харківської міської ради про можливість застосування 

матеріального та морального заохочення директора школи Ткач В.В. за 

підсумками роботи в 2021/2022 навчальному році. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Морозову В.О., яка ознайомила присутніх із проєктом рішення конференції 

(додається до протоколу).  
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Голосували за затвердження проєкту рішення конференції: за- 41 чол., проти- 

0 чол., утримались- 0 чол. 

 

УХВАЛИЛИ: 

4.1.Затвердити проєкт рішення конференції. 

 

 

Голова конференції                                                               Н.В. Шевцова 

Секретар                                                                                В.О. Морозова 

 

 

 

 

 


